

Protokoll nr 4

Datum: 2023-08-29

Plats: Kvartersgården, Albertinas väg 1

Tid: 18.30 – 20:30

Närvarande: Stefan Pettersson, Yngve Jordeby, Erik Ekström, Torbjörn Andersson, Torbjörn Söderlund, Cecilia Willén Johansson

§1 Mötet öppnas

Stefan öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

§2 Sekreterare för mötet

Cecilia väljs till sekreterare för mötet.

§3 Godkännande av dagordningen

Utvecklingsgruppen godkänner dagordningen.

§4 Föregående mötesprotokoll

Gruppen går igenom föregående protokoll från juni månad.

§5 Prästgårdshöjden 5 september

Kommunen har bjudit in till möte angående byggnationer på nya området, prästgårdshöjden. Kommunen vill undersöka vilka som är intresserade av att bygga. Stefan och Tobbe representerar utvecklingsgruppen på det mötet.

§6 Företagsmark

Företagarföreningen har fått i uppdrag att driva frågan kring företagsmark. Ingen återkoppling har skett sedan senaste mötet med tjänstepersoner på kommunen. Stefan skickar ett mejl till ordförande i företagarföreningen för att se om någon återkoppling har skett.

§7 Prästgårdsvägen

Bygga om hela vägen för att få plats med GC-väg. Ska ske innan vintern. Ingen har hört någon uppdatering kring detta sedan mars 2023, och inte heller sett något förslag.

§8 Nomineringar, ideella personer/föreningar

Fanns en annons i annonsbladet där man kunde nominera kulturföreningar, idrottsprestationer och ideella föreningar. Stefan presenterar ett förslag. Vi har förslagit Isak Sjökvist; årets idrottsprestation. Utvecklingsgruppen föreslår även att nominera Upplands-Ekeby IF; årets idrottsförening.

§9 MTB-banan

Tobbe uppdaterar om status på MTB-banan. Upplands-Ekeby har kommit i gång med barncyklingen. Downhillbanan var färdig innan midsommar. Nästa steg är skills-arean och därefter blir det en kontakt angående pump-track. För att etablera detta krävs dock ett längre avtal med kommunen för att kunna söka medel.

§10 Centrumutveckling

Tobbe föredrar punkten. Berättar om människor som kör in på centrumgatan för att vända och köra tillbaka mot trafiken trots att man inte får det. Vore bra om det gick att måla och sätta dit en stoppskylt för att tydliggöra att man inte ska vända utan köra runt.

§11 Vårdcentral

Tobbe föredrar punkten. Det finns idag ingen fungerande rutin för att komma i kontakt med vårdcentralen. Trots att man ringer när vårdcentralen öppnar klockan 08.00 finns inga lediga tider och det går inte att komma i kontakt med vården. Om Alunda ska växa med 1000 invånare borde basservicen fungera - och det gör den inte idag. Tobbe driver frågan vidare med chefen för Alunda och Gimo.

§12 Bankomaten

Vi behöver ta ett större grepp om frågan då det måste hända något. Alunda behöver en bankomat, med samma motivering som ovanstående gällande basservice om orten ska växa. Frågan har varit uppe hos länsstyrelsen, Uppsala Län. En bankomat ska finnas på varje ort.

§13 Skolans utbyggnad

Marie deltar inte på mötet så frågan bordläggs.

§14 Övriga frågor "Laget runt"

Stefan tar upp hjärtstartaren som sitter nere på ICA. Batterierna behöver kollas upp – för att säkerställa att den fungerar. Stefan säkerställer att den omregistreras.

Även översiktsplanen tas upp och det särskilda utlåtande som skickats ut. Utvecklingsgruppen kommer att välja att inte lämna in ett nytt yttrande. Tidigare yttrande under första granskningsperioden gäller.

Multiarena tas upp. Utvecklingsgruppen skulle gärna se en sådan i Alunda. Tennisbanan skulle kunna agera som en sådan plats. Tobbe tar kontakt med kommunen för att höra vilka planer som finns

Bussterminalen/pendlarparkeringen. Den är full och bilar parkerar till och med utanför. Frågan behöver väckas kring hur vidarehantering av detta ska ske. Om orten ska utvecklas kommer det behövas större pendlarparkering. Stefan tar kontakt angående denna fråga.

Förslaget om en vattenspegel - borde tas med i en framtid.

Sabina Ståhl bjuds in till nästa möte!

§15 Nästa möte

Nästa i möte: Tisdag 17 oktober

Plats: Albertinas Väg 1

Tid: 18:30 – 20:30

Mötet avslutades